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PROTOKOŁ  Nr XI  /2015 

Z  ODBYTEJ  NADZWYCZAJNEJ  XI SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ SIERPCA 

w dniu  15  lipca  2015r. 

 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 10oo,  a  zakończyła o godz. 10 45 

 

W obradach uczestniczyli: 

Radni  Rady  Miejskiej  - obecnych było     14  na ogólny stan 15. 

Zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do nin. protokołu. 

 Radni nieobecni   

  - Pani Barbara Gil 

  oraz  

-  Jarosław Perzyński        - Burmistrz Miasta 

-  Ewa Leszczyńska          - Z-ca Burmistrza 

-  Katarzyna Joniak         -  Skarbnik Miejski 

-  Marek Zdrojewski          - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Zdrowia 

-  Bogdan Ciemiecki        - Naczelnik Wydz. Inwestycji, Remontów i Poz. Funduszy Zew. 

- Zdzisław Dumowski         - Prezes Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Sierpeckiej 

-  media lokalne. 

 

Obradom przewodniczyła  Pani Barbara Wierzbicka –Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

Sekretarzem obrad został radny Pan Wiesław Rypiński. 

Sesja została zwołana w trybie określonym w § 29 ust.2 Statutu Miasta Sierpca, który 

brzmi: „w przypadkach nie cierpiących zwłoki, Przewodniczący Rady zwołuje sesje 

nadzwyczajne” oraz na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o 

samorządzie gminnym (jt. Dz. U.  z 2013r. poz.594 z późn. zm.).   

Formę zawiadomienia Radnych o sesji  wybiera przewodniczący  Rady. 

Porządek obrad  – zał. nr 2  wraz z wnioskiem Burmistrza o zwołanie sesji z  09.07.2015r. 

- zał. nr 3 -  doręczono radnym w dniu  10 lipca  2015r. 

 

Przewodnicząca obrad  powitała wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 

Następnie Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy obecności, że  w  sesji  

uczestniczy  14  radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować 

prawomocne uchwały. 
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 Zwróciła się do radnych, aby wyrazili zgodę na wprowadzenie punktu 6-go, tj. 

Uchwały RM ws  nadania nazwy  skweru u zbiegu ul. Braci Tułodzieckich i ul. Płockiej 

do   przewidzianego porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Skwer został by nazwany im. Bartosza Paprockiego najsłynniejszego polskiego i 

czeskiego heraldyka okresu Renesansu, jednego z nielicznych sierpczan o sławie 

międzynarodowej. 

 Pan Zdzisław Dumowski- Prezes Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Sierpeckiej 

przybliżył zebranym postać Bartosza Paprockiego. 

Powiedział również, iż TPZS w tym roku otrzymało kolejną dotację z Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego, w ramach konkursu „Patriotyzm Jutra” – na 

realizację projektu pn. „Przeszłość fundamentem naszej tożsamości – Ziemia 

Sierpecka Bartoszowi Paprockiemu w hołdzie”. 

Umowa partnerska zawarta z TPZS w imieniu Miasta przez  Burmistrza Miasta 

Sierpca przewiduje szczególny udział Miasta w realizacji dwóch zadań: poprzez 

nadanie przez Radę Miasta imienia  Bartosza Paprockiego skwerowi znajdującemu 

się u zbiegu ulic Braci Tułodzieckich i ul. Płockiej oraz poprzez współpracę przy 

organizacji rajdu grupy sierpeckich harcerzy nowo wytyczonym szlakiem im. Bartosza 

Paprockiego.  

Rajd odbędzie się  w dniu 12 września br.  i wówczas można byłoby to miejsce 

upamiętnić. 

Przewodnicząca obrad podziękowała Panu Dumowskiemu, natomiast  Pan 

Burmistrz zwrócił się do radnych o przyjęcie  powyższej uchwały do porządku obrad 

dzisiejszej nadzwyczajnej sesji. 

 

Głosowanie 

ZA           – 13 

Wstrzym. -  1 

 

Przewodnicząca obrad zaproponowała następujący  porządek sesji, który radni 

jednogłośnie przyjęli do realizacji:  

 

1. Uchwała RM ws  wyrażenia zgody na zawarcie przez gminę Miasto 

Sierpc porozumienia z Powiatem Sierpeckim dot. utworzenia i 

prowadzenia przez powiat Sierpecki przedszkola specjalnego. 

2. Uchwała RM ws  wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i 

wdrażania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Miasta Sierpc. 

3. Uchwała RM ws  przyznania dotacji  na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

4. Uchwała RM ws zmian w budżecie miasta. 

5. Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

6. Uchwała RM ws nadania nazwy skweru u zbiegu ul. Braci Tułodzieckich i 

ul. Płockiej. 

 

 

Do punktu 1-go – Podjęcie uchwały RM ws wyrażenia zgody na zawarcie przez      

                               gminę  Miasto Sierpc porozumienia z Powiatem Sierpeckim dot.  

                               utworzenia i prowadzenia przez Powiat Sierpecki przedszkola  

                               specjalnego. 



3 

 

Pan Jerzy Stachurski  – radny skierował kilka pytań do Naczelnika Wydziału 

Oświaty - czy miejska kadra pedagogiczna jest przygotowana do prowadzenia 

zajęć w przedszkolu specjalnym , czy posiadamy odpowiednio przygotowane sale 

do prowadzenia zajęć z dziećmi niepełnosprawnymi , a jeśli nie, to czy możemy 

wygospodarować i przystosować lokal do prowadzenia takich zajęć.  

Pan  Marek Zdrojewski – Naczelnik Wydziału Oświaty Kultury i Zdrowia odniósł 

się  w swej wypowiedzi do zadanych pytań.  

Mamy wykształconą kadrę pedagogiczną, posiadającą różnorodne  kierunki 

specjalizacji,  ukończone  na studiach podyplomowych. 

Jednak nauczycielki obawiają się  pracy z dziećmi  ciężko upośledzonymi z którymi 

praca byłaby bardzo trudna. Nauczyciele nie mają odpowiednich kwalifikacji do  

pracy z dziećmi o znacznym stopniu niepełnosprawności. Dlatego też pozytywną 

opinię na temat utworzenia przedszkola specjalnego  przez Powiat Sierpecki wyrazili 

w formie pisemnej dyrektorzy miejskich przedszkoli. 

Obecnie miasto nie  posiada wolnego lokalu, w którym mogłoby   otworzyć 

przedszkole dla dzieci niepełnosprawnych, wszystkie sale w przedszkolach są 

wykorzystane  maxymalnie. 

 Pan Jerzy Stachurski – powiedział, iż obawia się  aby tych chorych dzieci  nie 

oddzielać od zdrowych,  powinniśmy szukać optymalnych   rozwiązań w tak trudnym 

temacie, może  zakładać  klasy  integracyjne? 

Pan Marek Zdrojewski  - Czym innym jest przedszkole specjalne, a oddziały 

integracyjne. W przedszkolach miejskich pracują psycholodzy, logopedzi, ale ich 

pomoc jest  ukierunkowana  na dzieci  o lekkim stopniu niepełnosprawności. 

Dla dzieci ze znacznym stopniem niepełnosprawności (ciężkie stany chorobowe)  

wskazane jest uczęszczanie do przedszkola specjalnego, w którym pracuje fachowo  

przygotowana kadra. 

Jednak o  skierowaniu  dziecka niepełnosprawnego do przedszkola specjalnego 

będą decydować   rodzice, których postawy są bardzo  różne. 

 Pan Wojciech Jaworowski – radny powiedział, że celem nadrzędnym jest 

dobro tych chorych  dzieci. Miasto na obecną chwilę nie ma bazy, ani odpowiednio 

przygotowanej kadry  i dlatego też  nie powinniśmy blokować  założenia i 

prowadzenia przez Powiat Sierpecki przedszkola specjalnego. 

Należy ten temat przedyskutować jeszcze z dyrektorami i nauczycielami przedszkoli 

miejskich, gdyż w przyszłości może i miasto będzie  przygotowane do otworzenia 

podobnego  przedszkola. 

Pan Marek Zdrojewski – Miasto nie jest przygotowane, aby z dniem 1 września 

br. otworzyć i prowadzić  przedmiotowe przedszkole, natomiast Starostwo zamierza 

otworzyć  przedszkole specjalne w istniejącym Specjalnym Ośrodku Szkolno -

Wychowawczym w Sierpcu, posiada więc bazę oraz specjalistów. 

Pan Waldemar Frydrychowicz – radny  powiedział, że do szkół  podlegających 

miastu  uczęszczają dzieci  z orzeczonym lekkim stopniem niepełnosprawności i myśli, 

że będzie tak nadal, natomiast rodzice dzieci z ciężkim (znacznym ) stopniem 

niepełnosprawności będą mieli możliwość zapisania tych dzieci do  przedszkola 

specjalnego , które zamierza otworzyć  Powiat Sierpecki. 

Po dyskusji Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i zarządziła głosowanie. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła  

UCHWAŁĘ Nr  85 /XI/2015 

W sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie przez gminę  Miasto Sierpc porozumienia z 

Powiatem Sierpeckim dot. utworzenia i prowadzenia przez Powiat Sierpecki 

przedszkola specjalnego. 

 

ZA            -  12 

Wstrzym.    - 2 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 2-go - Uchwała RM ws  wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i  

                               wdrażania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Miasta  

                               Sierpc. 

 

 

W związku z planowanym wystąpieniem do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie z wnioskiem o dofinansowanie 

przedsięwzięcia pn. „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasta Sierpca, 

niezbędne jest załączenie do wniosku o dofinansowanie Uchwały Rady Miejskiej 

Sierpca o woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej. Plan gospodarki niskoemisyjnej jest dokumentem strategicznym, 

którego istotą jest osiągnięcie korzyści ekonomicznych, społecznych i 

środowiskowych z działań zmniejszających emisję gazów cieplarnianych. W nowym 

okresie programowania 2014-2020 Gminy, które opracują i wdrożą Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej będą traktowane preferencyjnie w przypadku ubiegania się o 

dofinansowanie na zadania z zakresu ochrony powietrza, efektywności 

energetycznej, odnawialnych źródeł energii, termomodernizacje budynków. Gmina 

miasto Sierpc po uchwaleniu niniejszej uchwały może ubiegać się o dofinansowanie 

na opracowanie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej, w wysokości do 85% kosztów 

kwalifikowanych, jednakże nie więcej niż 40.000 zł. 

W budżecie na 2015 r. na realizację powyższego zadania zostały zabezpieczone 

środki finansowe w wysokości 30.000 zł.  

 

 

Radni nie mieli uwag, więc Przewodnicząca obrad  odczytała treść uchwały i 

zarządziła głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła jednogłośnie  ( ZA  -14 ) 

UCHWAŁĘ Nr  86/XI/2015 

W sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Miasta Sierpc. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu sesji. 
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Do punktu 3-go -   Uchwała RM  w sprawie   przyznania dotacji  na prace  

                                 konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku  

                                 wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Konieczność podjęcia uchwały o przyznaniu dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie przy obiektach zabytkowych wynika z przepisów ustawy z dnia 23 

lipca 2003r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami oraz uchwały Rady 

Miejskiej w Sierpcu Nr 300/XL/2013 z dnia 27 marca 2013r. Z budżetu gminy 

przekazana zostanie kwota 16 000 zł,. Realizacja prac niezbędna jest ze względu na 

zły stan techniczny budynku.  

Dotowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonego  w Sierpcu zespołu 

klasztornego, należącego do Opactwa ss. Benedyktynek przyczyni się do 

zachowania zasobów kulturowych naszej gminy. 

 

Radni nie mieli pytań. Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i zarządziła 

głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła jednogłośnie  (ZA-14) 

UCHWAŁĘ Nr 87/XI/2015 

W sprawie   przyznania dotacji  na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 4-go -  Uchwała RM w sprawie zmian w budżecie miasta. 

 

                                

Radni nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad odczytała  treść uchwały i zarządziła głosowanie. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła jednogłośnie  ( ZA – 14 ) 

UCHAWAŁĘ   Nr  88/XI/2015 

W sprawie zatwierdzenia zmian w tegorocznym budżecie miasta. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  7 do protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 5-go - Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

 

W  związku z dokonanymi zmianami budżetowymi, konieczne jest podjecie uchwały 

w sprawie zmian w WPF. 
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Radni nie mieli uwag, więc  Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i 

zarządziła głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła jednogłośnie  (ZA – 14 ) 

 

UCHWAŁĘ Nr  89/XI/2015 

W sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  8 do protokołu sesji. 

 

Do punktu 6-go – Uchwała RM ws nadania nazwy skwerowi u zbiegu ul. Braci 

Tułodzieckich i ul. Płockiej. 

Radni  nie mieli uwag. 

Przewodnicząca obrad odczytała treść uchwały i zarządziła glosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła  

 

UCHWAŁĘ   Nr  90/XI/2015 

ws nadania nazwy skwerowi u zbiegu ul. Braci Tułodzieckich i ul. Płockiej. 

ZA         -   13 

Wstrzym. -  1 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  9 do protokołu sesji. 

 

Wobec wyczerpania tematyki sesji Pani Barbara Wierzbicka  – Przewodnicząca Rady  

Miejskiej  stwierdziła: 

 

„Zamykam  obrady  XI sesji  Rady Miejskiej  Sierpca”. 

 

Na  tym  protokół  zakończono,  napisano,  a  po przeczytaniu i przyjęciu go 

przez Radę podpisano. 

    

 

Protokołowała:                                                                 Przewodnicząca  Rady Miejskiej 

 

Krystyna Gajewska                                                           BARBARA  WIERZBICKA 


